
PUKUHUONEEN YLLÄPITOSIIVOUS 

(saunojen yhteydessä olevat pukuhuoneet) 
5 x viikko 

 

 Täydennä paperit (myös 

saippua) 

 

HUOM! Puhtain käsin, 

ilman käsineitä 

 

 Tyhjennä roska-astiat  

 

 HUOM! Seuraavan kohdan 

työt tehdään silloin, kun 

saunatiloissa ei tehdä muuta 

siivousta 

 

 Pyyhi suihkuhuoneen hanat, 

tukikaiteet ja suihkut (myös 

saunan ovesta roiskeet, 

löylyvesi tyhjennetään ym.), 

tee nämä silloin, kun 

saunatiloissa ei tehdä muuta 

siivousta. 

 

 Pyyhi pukukaappien ovien 

kosketuspinnat ja penkit  

 

 Pyyhi ovenkahvat ja 

valokatkaisijat  
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 Pese käsienpesuallas  

 

 Pyyhi roskakorien kannet  

 

 Huom! Vaihda uusi tasopyyhe 

 

 Siivoa wc (katso erillinen ohje) 

 

 Pyyhi pukuhuoneen ja wc:n 

lattia, puhdista keskiviikkoisin 

lattiat yhdistelmäkoneella 

 

 Huom! Puhdista yläpölyt 1 x 

vko (torstaisin) 

 

 Pese lattiakaivot 1 x kk 

(kuukauden    viimeinen 

viikko) 

 

 Pukukaapit 1 x kk (kuukauden 

viimeinen viikko) 
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